
Prezydent PSG: Roma nie sprzeda Pjanica w styczniu

News - ASRoma.pl

W ostatnich dniach mówi się coraz więcej o zainteresowaniu PSG osobą

Miralema Pjanica. Bośniak z kolei jest na dobrej drodze do przedłużenia

kontraktu z klubem do 2019 roku. Nasser Al-Khelaifi, prezydent PSG, mówi

o mercato na łamach L’Equipe.

 

Pytany o Pjanica, odpowiada: "Mówimy o wielkim graczu, jednak mam wrażenie, że

Roma nie jest gotowa puścić go w zimowej sesji mercato. Dziś wielu chce takiego

gracza jak Pjanic, ale szanuję klub Giallorossich i rozumiem, ze nie chcą sprzedawać

w połowie sezonu". 

 

W ostatnich dniach mówiło się o powrocie do Włoch Pastore: "Nie opuści PSG. Nie

chce odejść i nie jest bynajmniej nieszczęśliwym graczem. Był jednym z pierwszych

wielkich graczy, którzy wybrali projekt PSG i jesteśmy lojalni wobec naszych

mistrzów i w tym samym momencie prosimy o ich lojalność dla PSG. Pastore jest

wartościowym piłkarzem i człowiekiem. Być może nie przeżywa łatwego czasu,

może dać więcej, ale pozostaje jednym z największych talentów na świecie". 
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